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Tidsp
unkt 

Punkt Form Ansvarlig Referat 

17.00 Let anretning 
og velkommen til 
Heidi 

   

17.20 1. Siden sidst og 
meddelelser 
1.1 Ledelsen 
-Nystartet lærer 
opsagt sin stilling 
-Status på 
afdelingerne efter 
ændringerne 
-Planlægning af 
næste skoleår - 
herunder valgfag 
-Deltagelse ved 
skoleudviklingssamtal
e 30/4-25 kl. 8-9.30 
(en fra 
skolebestyrelsen og 
en fra elevrådet kan 
deltage). 
1.2 Formanden 
1.3 Andre 
1.4 MED-udvalg 

Orientering Henrik J. 1.1 
Skolen fik en lærer tilbage, som har været frikøbt i 
9 år. Han valgte dog at sige op grundet andre 
drømme/ønsker for sit fremtidige arbejdsliv. 

 
Dorthe fortæller om børnemiljøet: I børnemiljøet 
skabes der nye traditioner, blandt andet afholdes 
fastelavn nu for hele børnemiljøet. 
3. klasserne er rykket op i “Øst”, det har fundet et 
rigtig fint leje. Det har været og er stadig lidt 
forvirrende at gå i SFO i “Vest”, men i skole i “Øst”. 
Der er også blevet lavet ændringer i børnemiljøets 
legeområder. Miljøerne er indrettet sådan at de 
små og lidt ældre elever i børnemiljøet kan vælge 
at være sammen eller hver for sig. Der er således 
kommet et fælles legeområde.  
Der er et ekstra lokale i “Øst”, der kan benyttes 
som gruppelokale i indeværende skoleår.  
Stemningen i “Øst” er mere rolige end tidligere, 
måske fordi det nu er 3.-5. klasse, der er sammen i 
huset. 
Det har skabt en ro hos elever og voksne, at 
projektdagene er blevet erstattet af  
PBL-uger. Det er nemmere at lave en rytme eller 
struktur både i og uden for PBL-ugerne.  
I Nord har der i år været en del nye tiltag: 

- 6.klasserne er rykket med i Nord 
- Der er i år 6 PBL-uger 
- Der er 8 FFF-uger  
- Alle elever i Nord spiser sammen i 

https://docs.google.com/document/d/1Nq05N_2PRXrLFoxkQMdf5_I2iuTJ_x9DI_t3ye7Q8lc/edit#heading=h.wygnyfyu518w


 

kantinen 
- Der er mange, der skal dele hallen i 

pauserne 
- Både elever og lærere kan godt 

mærke, at der er kommet en gruppe 
yngre elever i huset. Der er noget 
mere liv og larm end huset 
almindeligvis oplever.  

- PBL-ugerne kører på årgange. Der 
har været nogle spændende forløb 
med plads til ro og fordybelse. 

- Ud fra elevernes trivselsundersøgelse sidste år, 
kunne vi aflæse, at eleverne ønskede mere arbejde 
på tværs af klasser, som et led i arbejdet med 
fællesskab. Det har vist sig at være godt for mange 
børn og udfordrende for nogle fordi de kan have 
det svært ved nye voksne og nye grupperinger af 
unge. Et andet ønske fra eleverne var en højere 
grad af medindragelse. Det arbejder vi virkelig på 
at implementere, men det er en øvebane for 
lærere, der vant til at forberede undervisning, 
ligesom det er udfordrende for eleverne at tænke i 
egentlig medinddragelse. Lærere og elever 
evaluerer grundigt på ugerne og bliver hele tiden 
bedre til både struktur, organisering og fælles 
forberedelse.  
  

- Planlægning af næste skoleår. På skolen 
bruger vi en del af den understøttende 
undervisning til frikvarterer. Den 
understøttende undervisning reduceres i 
rammeudmeldingen for næste skoleår. Den 
tid vi får til understøttende undervisning, vil 
vi i langt højere grad komme til at bruge til 
co-teaching/puljetimer. Vi kommer derfor til 
at skulle kigge nærmere på pausetiden. 

- Hvis der er mulighed for at der gives timer til 
co-teaching eller anden understøttende 
undervisning, giver SB tilsagn til, at vi 
arbejder videre med det.  

- Der bliver indført yderligere to times valgfag 
på 7.,8., 9. årgang det kommende skoleår.  

- Et medlem fra skolebestyrelsen inviteres 
med til skoleudviklingssamtale med 
skoleafdelingen. Her præsenteres “hård” 
data fx trivselsmåling og  FNOT, men også 
blødere data, som eksempelvis 
observationer i klasser/afdelinger af folk fra 
andre skoler. Martin har givet en foreløbig 
tilkendegivelse om at deltage d. 30/4. 
Elevrådet bliver også spurgt.  

- Der bliver spurgt ind til, hvornår containerne 
(byggepladsen) bliver flyttet. Det er med en 
opmærksomhed på, at de ikke flyttes på de 



 

tidspunkter, hvor der bringes/hentes børn. 
 
1.4 

- MED arbejder i øjeblikket på at lave 
fokusgruppeinterviews med medarbejdere 
for at blive klogere på udvalgte områder fra 
trivsel 365. 

- Der er lavet en procesplan for, hvordan og 
hvornår fagfordeling mv. finder sted. 

17.40 2. Nyt fra elevrådet Orientering Aron - Elevrådet arbejder med en sportsturnering 
for ungemiljøet, der ikke er fodbold.  

17.50 3. Regnskab 2024 Orientering Kia, Pia Regnskab 2024 SB - Google Sheets  
Kia har præsenteret regnskabet for 2024 og der var 
ingen kommentarer.  

18.20 4. Status og 
opmærksomheder i 
forhold til 
kommunikation -
hjemmesiden 
-AULA, pjecer mm. 

Drøftelse Henrik J. 4. Vi vil arbejde på at lave en “børnefane” til 
hjemmesiden. 

 
- Udsmykning af skolen. Det kunne fx være 

skilte til “Huggehuset”, “Nord” osv.  
 

- Forventningerne til meddelelsesbogen er 
præsenteret på et personalemøde. Det blev 
kort vist, hvor og hvordan informationerne 
bliver vist i meddelsesbogen. 

 
- Mogens vil arbejde på at lave en video, der 

forklarer arbejdet i SB.  

19.15 5.Til-/afgang af 
elever 

 Henrik J. 5. Fra 1.8. til 8.1. er der kommet 15 nye 
elever. I samme periode har vi fået 8 
udmeldelser.  

 

19.25 Eventuelt Orientering Henrik J. - Der har været lærerstuderende på skolen, 

de har været i blokpraktik i 3 uger og 

kommer de kommende 8 torsdage. Højby 

Skole har 1. og 2.-års studerende. 

 

- 6.årgang skal til Fanø og bo på Odense 

Kommunes feriekoloni i foråret. Fremover 

opfordres klasserne til tidligt at begynde en 

opsparing til turen på 6.årgang. 

- I øjeblikket er der en del containere på 

skolens område i forbindelse med 

Velfærdens Fundament. Bestyrelsen 

præsenterede en bekymring omkring, 

hvornår (på hvilket tidspunkt af dagen) 

containerne bliver flyttet. Pia vil være 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ouBjlk729beg8F7VvlDdBoNjVMBTscN-IOvgyhN2Oh4/edit?gid=0#gid=0


 

undersøgende, så flytning af containere 

kommer til at foregå forsvarligt.  

Årets skolebestyrelsesmøder: Onsdag den 28/8, Mandag 30/9, Onsdag 23/10 – udarbejdelse af 
høringssvar, Tirsdag 29/10, Torsdag 28/11, Tirsdag 28/1, Onsdag 26/2, Onsdag 26/3, Tirsdag 29/4, 
Tirsdag 2/6 


